
1 
 

VERSLAG EVALUATIE 
Regionale Adviesraad Doelgroepenvervoer (RAD) 

 regio Arnhem Nijmegen 
7 december 2022, 10.00 - 12.00 uur 

Gemeentehuis Elst 
 
 
Aanwezig   Achtergrond 
Dhr. D. van Uitert  Voorzitter 
Mw. P. van Bladel  Gehandicaptenraad Westervoort  
Mw. M. van den Broek  APCG 
Dhr. E. Bron   Gemeente Duiven 
Dhr. R. van Dijk   Zelfregiecentrum Nijmegen 
Dhr. A. Hoogerbrugge  Participatieraad Overbetuwe 
Dhr. P. Jansen   Gebruiker Avan, gemeente Lingewaard 
Dhr. B. Statema  ASD Beuningen  
 
Notulist    P. Kerkhof (bureau Stand-by) 
 
Afwezig (mkg):   Dhr. J. Achterberg, dhr. H. de Beer, mw. L. Bok, dhr. J. Elemans,  
        mw. Th. Wieland  
       
 
 
 
Evaluatie functioneren RAD 
 
De heer Van Uitert geeft aan dat de RAD een formeel ingesteld adviesorgaan is. Positie, doelstelling 
en werkwijze alsmede de relatie met de BVO DRAN zijn bekrachtigd in een Instellingsbesluit. Dat is 
uniek, want over het algemeen hebben de adviesorganen voor het regiotaxivervoer geen formele 
status. 
In het Instellingsbesluit is vastgelegd dat de RAD gevraagd en ongevraagd advies geeft aan de BVO 
over het Avan-vervoer. De vraag ligt voor of de leden van de RAD tevreden zijn over het functioneren 
van de RAD en of zij vinden dat het werk van de RAD zinvol is. 
 
De heer Statema: het werk van de RAD is zeker zinvol. De BVO maakt dankbaar gebruik van de 
inbreng en adviezen van de RAD om de kwaliteit van Avan te verbeteren. Ervaringsdeskundigheid in 
de RAD is hiervoor van belang. Door de aanwezigheid van de BVO in de RAD-vergaderingen is er 
sprake van hoor, wederhoor en terugkoppeling. Actuele zaken komen goed aan bod.   
 
De heer Bron: is nog maar kort lid van de RAD, maar is lid geworden omdat hij nut en noodzaak ziet 
van de RAD. Wellicht kan minder in detail worden getreden, zodat dit niet afleidt van de werkelijke 
discussie. 
 
Mevrouw Van Bladel: sluit aan bij de woorden van de heer Statema. De RAD houdt de BVO kritisch. 
De RAD-leden zouden wellicht hun contacten bij de eigen gemeente kunnen verstevigen en het 
Instellingsbesluit is toe aan herijking wat de OV-verwijzingen betreft. De voorzitter mag wat strakker 
de hand houden aan de vergaderingen en aan de agenda. 
 
Mevrouw Van den Broek: onderschrijft dat het werk van de RAD van belang is. Soms zijn details wel 
belangrijk. Het is jammer dat het advies van de RAD niet bindend is. Het zou goed zijn als onder 
beleidsmakers ook ervaringsdeskundigen zouden zijn. Op tijd ophalen moet prioriteit zijn en zo zijn er 
nog wel meer zaken die verbeterd kunnen worden. Het is pijnlijk als je afhankelijk bent van het Avan-
vervoer en je komt niet op tijd op afspraken of kunt niet reizen voor 10.00u. 
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De heer Hoogerbrugge: waardeert de aanwezigheid van de BVO in de RAD-vergadering. Veel zaken 
kunnen meteen worden verduidelijkt en signalen van de RAD worden meegenomen. De communicatie 
vanuit de BVO zou meer schriftelijk moeten zijn, omdat niet alle chauffeurs actief zijn op internet. Hij is 
zeer tevreden over het Avan-vervoer.  
 
De heer Jansen: onderschrijft dat de RAD ertoe doet. De RAD heeft invloed op de BVO, maar of dat 
ook het geval is richting de gemeenteraden? Gebruikers van Avan krijgen steeds minder service voor 
hetzelfde geld. Via de eigen gemeente zou meer invloed moeten worden uitgeoefend.  
 
De heer Van Dijk: onderschrijft hetgeen door zijn voorgangers is gezegd, waaronder de ervaring dat 
de dienstverlening minder wordt door de bezuinigingen. De RAD heeft zeker meerwaarde. 
 
Mevrouw Kerkhof: wijst op de unieke positie van de RAD: het Instellingsbesluit, de BVO aan tafel, de 
waardering die blijkt uit de BVO voor de inbreng van de RAD, de resultaten. Meer invloed is wellicht te 
bereiken via de gemeenteraden en lokale adviesraden. 
 
De heer Van Uitert geeft aan dat hij in januari samen met de heer Achterberg op bezoek gaat bij de 
ASD Renkum. Indien gewenst kan hij ook met andere RAD-leden op bezoek bij raadsleden of 
adviesraden. 
 
De heer Van Uitert geeft aan dat de RAD zich vaak beroept op de rechten voor mensen met een 
beperking, maar de praktijk is weerbarstig. Inclusie en gelijkwaardigheid blijven een nadrukkelijk 
aandachtspunt. Dit ligt niet als zodanig vast in het Instellingsbesluit, maar dit wordt wel aangegeven in 
het jaarverslag van de RAD.  
Hij heeft niet de indruk dat deskundigheid wordt gemist in de RAD. De RAD is deskundig en probeert 
zo onafhankelijk mogelijk te adviseren. De RAD maakt daarin goed het onderscheid tussen individueel 
belang en algemeen belang. De RAD heeft een deskundig secretariaat, gefaciliteerd door de BVO. 
 
De heer Van Uitert concludeert dat de RAD een goed functionerend adviesorgaan is, met enkele 
punten ter verbetering, zoals genoemd. Hij stelt voor om bij de herijking van het Instellingsbesluit 
uitgangspunten uit het VN-verdrag op te nemen in het Instellingsbesluit. Iedereen is het hiermee eens. 
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